

翠湖天地

Lakeville Regency

于繁华尽享城市奢华。位于上海新天地南侧的翠湖天地，是上海最著名的豪宅之一。此项目毗邻繁华商务区淮海中路，与时尚的新天地仅一湖之隔。二期御苑共设有17幢小高层和高层住宅大楼，面积从90平方米至650平方米不等。在此项目中，李玮珉建筑师事务所为业主精心设计了一套复式的顶层公寓。设计师将两套错层结构的复式公寓打通为一套，在将近1000平方米的空间里为业主营造了一个满足全家人需求的居住空间。

透过客厅大面积的落地窗，无论是碧波荡漾的翠湖美景、风姿绰约的朗廷酒店，还是怀旧与时尚并存的魅力新天地，绝佳的视角让一切都尽收眼底。客厅内的家具以简约的黑白色调为主，大面积的白色立柜、深色的沙发，尽显沉稳优雅。其中，白色的立柜设计既起到隔断的作用，又能摆设各种小饰物让整体空间不显得单调。紧邻客厅的是纯白色调的开放式厨房，简洁大气。开放式设计，增加了在厨房工作的乐趣。楼上的主卧沿袭了设计师简约的设计理念，呈现出恬淡素净的氛围。

Find the luxury life in the crowded city. Lakeville Regency which is located in the south area of Xintiandi is one of the most famous housing estates in Shanghai. This luxury estate project is adjacent to the downtown business district of Middle Huai Hai Road, and you can see Xintiandi only across the distance of one lake. The Second Phase of Lakeville Regency has 17 medium-rise and high-rise residential buildings, with an area of 90 square meters to 650 square meters. In the luxury estate project of Shanghai, LWMA architect has designed a personal penthouse for the owner. Designers open the wall of two duplex apartments which have staggered floor construction, and two separate houses have been designed as one. At the space of nearly 1000 square meters, designers create a great living space to meet family's needs.

Through the large French windows in living room, whether it is the rippling waves on the lake, or the graceful figure of the Langham Hotel - Shanghai, or the coexistence of nostalgia and stylish charm of Xintiandi, you can catch every scene through the excellent perspective. Furniture in the living room with simple black and white tones such as large areas of white shelves and black sofa show the calm elegance. Among them, the design of white vertical shelves not only play a role of partition, but also display various types of small accessories to make the whole space does not look monotonous. Close to the living room is a pure white tone of the open kitchen, looks simple and gentle. The open design increases the pleasure of cooking in the kitchen. The main bedroom upstairs follows the simple design philosophy of the designers, showing plain and neat atmosphere.





项目简介
 国家/地区 中国
 酒店类型 公寓
 设计公司 李玮琨设计事务所
 代表产品 诺锐斯特系列
 产品型号
 坐便器 CES9683JCS
 洗脸盆 MR720CCR1
 浴缸 PPYD1870PW
 浴缸 DB137-2C+DB187CF+TB18SV200+PSU1000C
 花洒 +TBH43X20V200

Details
 Country/Area CHINA
 Category Apartment
 Designer LWMA
 Product NEOREST
 Product number
 Toilet CES9683JCS
 Lavatory MR720CCR1
 Bathtub PPYD1870PW
 Shower DB137-2C+DB187CF+TB18SV200+PSU1000C
 +TBH43X20V200

主卫的设计颇具匠心，在开阔的挑空空间里，直射而下的阳光，透过顶棚的木栅栏，均匀地“洒向”灰色大理石地面，散发出浓郁的现代简约风格。一体型的智能全自动坐便器被巧妙的设计在整个浴室最“隐蔽”的空间里，尽显低调的奢华。懂得享受生活的主人，还特别为自己选择了一套奢华的淋浴花洒组。大型置顶花洒，让您亲身感受飞瀑飘雨。具有水旋功能的身体淋浴花洒，可以舒缓肌肉疲劳，带给您独特的SPA感受。TOTO的诺锐斯特双人按摩浴缸，更是为整个空间凭添了一份现代化的“智能”感。试想一下，当夜幕降临，皎洁的月光伴随着优美的乐曲环绕在你周围，在水流与空气美妙结合里，腾腾的气泡包裹您的全身，轻柔抚触您的每一寸肌肤。水波中灯光变幻，思绪自由驰骋。在波光循环荡漾中，开启一瓶香槟，在最惬意的时候静静品啜，这样的人生你还夫复何求呢！

Design of the main bathroom is ingenious. In the open air space, the direct sunlight shines to the grey marble floor through the ceiling of wooden fences. The design of the bathroom gives off a rich modern style. Integrated intelligent toilet which shows the low-key luxury has been arranged in the most "hidden" space of the bathroom. The owner who knows how to enjoy his life also chooses one set of custom shower for his bathroom. Large head shower make you experience the waterfall rain. Custom shower with Gyrostream technology can relieve your muscle fatigue and brings you the unique SPA experience. TOTO's NEOREST bathtub adds a modernization of "intelligent" sense for the entire space. You can imagine that when night falls, the beautiful music is around you under the bright moon. With the great combination of water and air, the churning bubbles will wrap your body and gently touch every inch of your skin. Free thinking with the changing light under the lake, you can fully enjoy yourself at that moment. With the soft moving wave cycle, you can open one bottle of champagne, and enjoy the champagne in the most pleasant time. What a great life it is!

